
 

Vi socialdemokrater har vid ett flertal tillfällen pekat på bristen på uppföljning när det 

gäller vårdcentraler. Vi är medvetna om att viss uppföljning finns, men det räcker 

inte. Vi saknar en ordentlig medicinsk revision av verksamheterna, men också 

uppföljning av tillgänglighet, ekonomiska förutsättningar, vinstuttag etc.  

I GP den 14 februari kan man läsa hur patienter under vakters överinseende köar för 

att få en tid på en vårdcentral i Göteborg. Får patienten inte vård får han/hon 

återkomma dagen därpå för att få en ny chans. Detta kan knappast vara en triagering 

där patienter prioriteras efter hur angelägen vården är för den enskilde. Det är inte 

svårt att förstå varför så många primärvårdspatienter söker sig till sjukhusens 

akutmottagningar.  

Exemplet i dagens GP är inte den enda vårdcentralen i Göteborg där patienter köar 

för att få en akuttid. På ett möte nyligen fick jag höra: 

”Vi patienter blir behandlade som djur, det här är förnedrande. Får man ingen tid 

hjälper det inte att istället be om en akuttid dagen därpå. Då får vi höra "Nej vi bokar 

inte i förväg. Du får återkomma imorgon”.  

Tålamodet hos dem vi är till för börja tryta. 

 

Jag vill därför fråga regionstyrelsens ordförande: 

 

 

 


